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VLADI REPUBLIKE HR VA TSKE

U prilogu dostavljam zastupničko pitanje Ranka Ostojiča, zastupnika u 
Hrvatskom saboru, postavljeno sukladno članku 140. Poslovnika Hrvatskoga sabora.

Molim odgovorite na postavljeno zastupničko pitanje, sukladno odredbi članka 
142. stavka 1. Poslovnika Hrvatskoga sabora, u roku od 20 dana od dana kada je pitanje 
dostavljeno.
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PREDSJEDNIKU HRVATSKOGA SABORA

Predmet: Zastupničko pitanje za mr. sc. Andreja Plenkovića,
predsjednika Vlade Republike Hrvatske

Na temelju članka 140. Poslovnika Hrvatskoga sabora upućujem zastupničko 
pitanje za mr. sc. Andreja Plenkovića, predsjednika Vlade RH.

Hoće li se i kada donijeti Strategija o socijalnom stanovanju koja bi 
obuhvatila sve socijalno ugrožene skupine?

Obrazloženje:
Stambeno zbrinjavanje građana slabijeg imovinskog stanja i ugroženog 

socijalnog statusa poseban je problem koji zaslužuje veću pozornost države. U 
Republici Hrvatskoj nema općeg propisa o socijalnom stanovanju. Strategija o 
socijalnom stanovanju nije donesena, a stambeni kapaciteti u vlasništvu Republike 
Hrvatske nedovoljno su iskorišteni.

Sukladno Zakonu o socijalnoj skrbi, veliki gradovi te gradovi sjedišta županija 
imaju obvezu osigurati socijalne stanove korisnicima zajamčene minimalne naknade, 
no pojedini od njih to ne čine, jer nemaju odgovarajuće stambene jedinice i/ili 
dostatna sredstva. Navedena obveza obuhvaća tek uski krug socijalno ugroženih 
osoba i to samo na određenim područjima u Republici Hrvatskoj.

Slijedom iznesenoga, s obzirom na nedostatak sveobuhvatnog strateškog 
dokumenta u području stambenog zbrinjavanja socijalno ugroženih, moli se odgovor 
na navedeno pitanje.
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